

Acknowledgments Remerciements

The support of the following persons in the process of publishing this *Yearbook* is acknowledged with much appreciation:

La contribution des personnes ci-après à la facilitation du processus de publication de cet Annuaire est fortement appréciée:

Dr. Robert Eno

Registrar, African Court on Human and Peoples' Rights
Greffier, Cour africaine des droits de l'homme et des peuples

Mr. Nouhou Madani Diallo

Deputy Registrar, African Court on Human and Peoples' Rights
Greffier Adjoint, Cour africaine des droits de l'homme et des peuples

Ms. Grace Wakio Kakai

Head of Legal Division, African Court on Human and Peoples' Rights
Chef de la Division Juridique, Cour africaine des droits de l'homme et des peuples

Dr. Sègnonna Horace Adjolohoun

Principal Legal Officer, African Court on Human and Peoples' Rights
Juriste Principal en Chef, Cour africaine des droits de l'homme et des peuples

Dr. Mwiza Jo Nkhata

Principal Legal Officer, African Court on Human and Peoples' Rights
Juriste Principal en Chef, Cour africaine des droits de l'homme et des peuples

Dr. Mary Maboreke

Secretary, African Commission on Human and Peoples' Rights
Sécretaire, Commission africaine des droits de l'homme et des peuples

Ms. Anita Bagona

Legal Officer, African Commission on Human and Peoples' Rights
Juriste, Commission africaine des droits de l'homme et des peuples

Ms. Estelle Nkounkou

Legal Officer, African Commission on Human and Peoples' Rights
Juriste, Commission africaine des droits de l'homme et des peuples

Mr. Ayalew Getachew Assefa

Senior Child Protection Officer, African Committee of Experts on the Rights and Welfare of the Child
Juriste Principal Chargé de Protection, Comité africain d'experts sur les droits et le bien-être de l'enfant